
 
 

 

 

Styrelsesammanträde PROTOKOLL 7/2022 

Teams-möte Utskrivningsdatum 

 2022-12-19 

Tid 2022-12-15, kl 19,00-20,30   

Närvarande Conny Lundevall 

 Evelina Björkqvist 

Helena Frisk Wesström 

 Lotta Nilsson 

 Sofie Sandell Johansson 

 Leif Wiklund 

 Maria Barsoma 

 Kari Ånberg 

Förhinder Tomas Elvhage 

Birgitta Kahn 

Sofie Malmodin 

 Harpa Óskarsdóttir 

   

  

1. Öppnande Conny öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 

2. Godkännande av 

agendan 

Agendan godkänns med tillägg av rapport från Ordförandeträff 

under punkt 10. 

3. Justerare Helena utses att justera mötets protokoll tillsammans med 

ordförande. 

4. Föregående 

protokoll 

Godkänns och läggs till handlingarna. 

5. Personal och kansli Kari informerar från mötet den 12/12 gällande arbetsuppgifter 

som ska överlämnas. Styrelsen ska läsa arbetsbeskrivningarna 

inför arbetsmötet i jan. Läggs ut i teams-gruppen. 

Beslutas att; 

Från 1 jan 2023 ge behörighet till Maria hos Fora och Collectum 

samt att Ninni utför betalningar. 

6. Ekonomi Aktuellt ekonomiskt läge presenteras och läggs med 

godkännande till handlingarna. 

Beslutas att; 

Reseersättningen kvarstår tills vidare på 38 kr/mil till utbildare, 

anställda och övriga med uppdrag för förbundet. 



 
 

Beslutas att; 

Ordna ett betalkort till personalen på kansliet med 

dubbelsignering vid överföring. 

7. 

Regionförbundsmötet 

2023 

Handlingar till regionförbundsmötet kommer att tas upp på 

arbetsmötet. 

Mötesordförande saknas till regionförbundsmötet. 

Kari kollar med SvGF vem som kommer att besöka mötet hos 

oss. 

Beslutas att; 

Mötet startar kl: 11,00 och vi bjuder på sallad efteråt och när de 

kommer får de kaffe och bulle.  

8. 

Belastningsregistret 

Efter en stunds diskussion bordläggs ärendet till arbetsmötet. 

9. 

Distriktsidrottsmöte 

2023 – RF SISU 

Örebro län 

Beslutas att; 

Föreslå Regionförbundsmötet att utse Leif till regionen 

representant på mötet den 30 mars kl: 19,00. 

10. Rapporter Rapporteras från; 

SDF-dialoger – RF SISU Örebro län 5 dec 

Helena informerar från träffen ang bidrag och fritidskort. 

SDF-dialog – RF SISU Västmanland 29 nov 

Harpa har förhinder under dagens möte och lämnar rapport på 

nästa möte gällande ovanstående träff. 

Utbildningsträff (regionerna/centrala) 

Maria informerar från mötet att förbundsdomare går gratis på 

kurser i mån av plats, dock så ges ingen behörighet ut.  

För gruppträningsutbildningar finns det extra bidrag att söka så 

man inte behöver ställa in utbildningar vid få deltagare.  

Kravet att uppdatera Intro Svensk Gymnastik försvinner för 

deltagare vid utbildningar, dock så kvarstår krav på utbildare och 

anställda att man har senaste versionen. Det rekommenderas 

även för styrelsen, men inget krav. 

Gruppträningskommittén 1 dec 2022 

Kari informerar från kommittén att de har strukturerat upp 

Aerogym för 2023. Tobias Karlsson är tillfrågad och även 

expertgruppen för gruppträningsutbildningarna. Nya 

utbildningarna inom gruppträning planeras även att filmas för 

kommande marknadsföring.  



 
 

Barnkommittén 7 dec 2022 

Maria läser upp anteckningarna från barnkommitténs digitala 

möte. 

Truppkommittén 14 dec 

Kari informerar att de hade möte gällande tränarforum. 

Förslag lämnas från styrelsen att även bjuda in RG till framtida 

tränarforum. 

KvAG 15 nov 

Kari informerar att hon och Alexandra har haft möte med 

kommittén och att de har därefter även haft ett eget möte. 

Harpa får informera mer vid nästa möte. 

Ordförandeträff 

Conny har haft träff med övriga regions ordföringar. Svenska 

Gymnastikförbundet önskar att regionerna sänder in regionernas 

ekonomi. Regionerna kommer inte att skicka in den ekonomiska 

redovisningen men däremot skicka in en gemensam skrivelse till 

förbundsordförande/GS om att man bl a eftersöker bättre 

kommunikation. 

Beslutas att: 

GF Mellansvenska tillsammans med 4 ytterligare regioner 

kommer inte att skicka in någon ekonomisk rapport till SvGF.  

11. Övriga frågor Eftersom flera ledamöter redan är på Scandic Grand föreslogs 

det att lägga arbetsmötet där den 22 jan. 

Beslutas att; 

Flytta arbetsmötet till Scandic Grands konferenslokaler samt 

boka lunch och eftermiddagsfika genom hotellet. 

12. Nästa möte Nästa arbetsmöte för styrelse, valberedning och personal är den 

22 jan kl: 10,00-16,00 på Scandic Grand, Örebro.  

13. Avslutning Då ytterligare frågor inte finns på agendan tackar Conny för bra 

diskussioner och avslutar mötet. 

 

Örebro den 15 december 2022 

Vid protokollet: 

 

/Maria Barsoma, adj sekr    /Conny Lundevall 

Justerare: 

 

/Helena Frisk Wesström 


